



IFK ÖRBY HUVUDSTYRELSE PROTOKOLL

Protokoll nr: 2025-05

Datum: 2025-08-26

Tid: Kl. 18.00

Plats: Örbyhallens Cafeteria

Närvarande: Christoffer Johansson (CJ) Emma Nilsson (EN)
Martin Torpling (MT) Per Johansson (PJ)
Johan Bengtsson (JB) Margareta Skarnehall (MS) adj.
Magdalena Herbertsson (MH) suppl.

Ej närvarande: Tilda Larsson (TL), Oskar Golob (OG)

1. Mötets öppnande: Mötet öppnades av vice ordförande PJ, MT valdes sedan till att justera dagens protokoll.
2. Föregående mötesprotokoll: Genomgång av föregående mötesprotokoll, bordlagt till nästa möte då protokoll saknas
3. Dagordningen justerades.
4. Beslutsärenden.
Beslut att godkänna följande dokument
 - a. Ungdomspolicy
 - b. Spelarutvecklingsplan
 - c. Ledardokument
- Åsa från SISU tyckte att dokumenten såg bra ut med tillägget att tillsätta en fotbollsutvecklare. Styrelsen vill tillsätta en fotbollsutvecklare innan dokumenten blir offentliga och därefter tillkalla ett ledarmöte. Dundruss skylten på IP behöver uppdateras så den stämmer överens med de nya dokumenten, MS diskuterar det med Dundruss när de kommer på besök senare i år.

Delegering av ansvar:

- Martin knåpar ihop ett förslag på ett bemyndigande av firmatecknande till/för kanslist som han mailar ut till styrelsen för granskning, för att underlätta visst administrativt arbete.

5. Övriga frågor

Martin ansluter till mötet och tar över ordförandeklubban.

a. Valbarhet till styrelsen:

Enligt stadgarna får inte avlönade personer sitta i styrelsen, lösningen blir att JB avgår som ordinarie ledamot från nästa möte, MH träder in som röstberättigad suppleant tills årsmötet och JB blir kallad som adjungerad till mötena, sen får vi ta ställning till hur vi skall göra efter årsmötet.

b. Avslutning

Sista helgen i oktober. Vill TL och OG arrangera festen även i år? Förslag på lokal till nästa möte, hur får vi fler ungdomsledare att delta på festen? kontakta Magnus Svernfors och kolla om han vill göra ett spelschema för avslutningsmatcherna "alla spelar tillsammans"
Alternativt: Simon i P17 om inte Magnus kan.

c. Vittsjö

Besök bokat 4/10 vilka vill åka med, vi åker 2-5 pers, JB försöker få till att vi inte bara följer damlaget och ser en match utan också får träffa klubbchef samt en inblick i hur organisationen funkar samt föreningen.

d. Öjersjö

MS ordnar ett möte med dem efter att vår säsong avslutats för studiebesök.

e. Dunderussdagen,

MS vidarebefordra mailet med inbjudan, det är den 15-16 november Vikingsgatan 7, yngsta lagens ledare blir tillfrågade om de kan åka.

f. Solceller

Förslag om att sätta upp solceller på Örby IP för att sänka värmekostnaden framförallt varmvatten. MT ska ha möte med Tommy Dennerlöv som jobbar med solceller, för att få en offert samt kollar med SISU och vad de bidrar med ekonomiskt. Ser även över möjligheterna till om sparbanksstiftelsen kan tänkas vara med att betala.
MT återkommer med en kalkyl att ta ställning till.

g. Teampara

Martin har varit i kontakt med dem och de har backat på att vi behöver ha kontrakt för att få sälja deras grejer med kickback, Öppnar ett Örbykonto hos dem sen är det fritt fram för lagen att sälja deras grejer, EN lägger ut en notis i kommande nyhetsbrev

h. Belysning Statheden:

Vi behöver få upp ny belysning för att förlänga säsongen på planen samt avlasta konstgräs när vi går mot mörkare tider. Firman i Svenljunga ska låna ut 2st provlampor för att vi skall kunna testa vilken styrka vi behöver. 100w för 800:- samt 200w för 3000:- Tanken är att kolla med brandkåren om de kan synkronisera med att de övar med sin stegbil så att de kan hålla upp en lampa av var sort på plan för att prov-lysa. MS för även en dialog med kommunen om de kan stå för monteringskostnaden om vi köper in lamporna.

6. Rapporter:

a. Ekonomi:

- Ekonomin är ansträngd, föreningens ekonomiska läge den 31 juli 336 403,59 kr, secondhanden har 36 208,00kr i växelkassa.

b. Anläggning:

- Ingen träning på A-plan

c. Fotbollssektion - dam:

- Dålig attityd i laget, möte skall hållas internt. Gytis har styrelsens fulla förtroende att reda i detta som han finner bäst. Strategimöte för hur damsektion skall struktureras är planerat 31/8, berörda är kallade.

d. Fotbollssektion - herr:

- Turbulent matchmiljö, styrelsen har inväntat en officiell anmälan, MT tar kontakt med TÅFFs ordförande samt deras utespelare Arvid. Vi behöver prata med våra tränare Dudden och Bullen. Det är inte okej att utdela våld på plan, spelare som gör sådant bör inte bära Örbys-matchkläder.

e. Fotbollssektion - ungdom:

- Vi saknar spelare, tränarna i f10/11 vill hoppa av samt alla 5 tränarna i Magdalenas och Martins lag, vi behöver ta ett krafttag samt inventera och styra upp detta för nästa år.
- Starta ett p/f20 Idai ungdomssektionen har påbörjat detta.

7. Årsplan

a. Barca Camp

Barca vill gärna ha camp nästa år med, men vill att det blir ca 120 tjejer anmälda till campet samt att de deltagande tjejerna håller högre nivå, Barca vill inte ha något killcamp eller mixcamp.

Vi kan inte lova hur många tjejer som anmäler sig eller vilken nivå de kommer ha, men kan tänka oss att testa köra det igen om det blir efter midsommar och vi inte behöver fylla någon kvot samt att det beslutas från Barcas sida innan årsskiftet.

b. Newbody

Newbody igång igen, TL sköter kontakt med Newbody samt kontaktperson försäljning i varje lag. Försäljning pågår under hela september månad.

8. Mötets avslutning:

- Nästa styrelsemöte äger rum 30 september, TL ansvarar för fiket.
Kl. 20.16 avslutar MT dagens möte.

Vid protokollet

Justeras



Tilda Larsson



Martin Torpling, ordf.